
KANCELARIA SEJMU
Biuro Komisji Sejmowych

¢  Komisji Finansów Publicznych 
(nr 1)

 z dnia 14 listopada 2019 r.

IX kadencja

PEŁNY ZAPIS PRZEBIEGU POSIEDZENIA





m.s.s.               3

Pełny zapis przebiegu posiedzenia 

Komisji Finansów Publicznych (nr 1) 
14 listopada 2019 r. 
Komisja Finansów Publicznych, obradująca pod przewodnictwem marszałek 
Sejmu Elżbiety Witek, dokonała: 

– wyboru prezydium Komisji. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Michał Nowak – wicedyrektor Biura Komi-
sji Sejmowych; Ksenia Angierman-Kozielska, Anna Woźniak, Bogdan Wojtów, Łukasz Żylik 
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych; Zofia Szpringer – naczelnik Wydziału Analiz 
Społecznych i Ekonomicznych Biura Analiz Sejmowych. 

Marszałek Sejmu Elżbieta Witek:
Witam wszystkie panie i panów posłów. Dzień dobry. 
Otwieram zwołane na podstawie art. 20 pkt 2 regulaminu Sejmu pierwsze posiedze-

nie Komisji Finansów Publicznych. 
Porządek dzisiejszego posiedzenia przewiduje wybór prezydium Komisji – przewod-

niczącego Komisji oraz zastępców przewodniczącego. Zgodnie z art. 163a ust. 1 regula-
minu Sejmu uchwały zapadają większością głosów w obecności co najmniej jednej trze-
ciej członków Komisji. 
Na podstawie listy obecności członków Komisji stwierdzam kworum. 
Przypominam, że Komisja na podstawie art. 20 ust. 3 regulaminu Sejmu powołuje 

i odwołuje członków Prezydium w głosowaniu jawnym większością głosów. Głosowanie 
jawne odbywa się przez podniesienie ręki i obliczenie głosów przez sekretarzy Komisji. 
Głosowanie przeprowadzimy wedle zasady „kto jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzy-
mał od głosu”. Wybór zostanie dokonany, jeżeli kandydat uzyska zwykłą większość gło-
sów, to znaczy, więcej głosów za niż przeciw. Głosy wstrzymujące się nie są brane pod 
uwagę. Przystępując do wyboru przewodniczącego Komisji, zwracam uwagę, że w przy-
padku zgłoszenia większej  liczby kandydatów uzyskanie przez pierwszego w kolejno-
ści kandydata zwykłej większości głosów spowoduje jego wybór na przewodniczącego 
Komisji. Głosowanie pozostałych kandydatur stanie się bezprzedmiotowe. Czy powyższe 
zasady głosowania są jasne dla wszystkich państwa? 
Nikt nie zgłasza wątpliwości. 
W takim razie przystępujemy do zgłaszania kandydatur. Proszę państwa, proponuję 

na przewodniczącego Komisji pana posła Henryka Kowalczyka. 
Czy są inne kandydatury? W takim razie przystępujemy do głosowania. Kto z pań-

stwa posłów jest za przyjęciem tej kandydatury? (40) Dziękuję. Kto jest przeciw? (0) Kto 
się wstrzymał? (0)
Bardzo dziękuję. Wybór został dokonany jednomyślnie. Dziękuję bardzo. 
W takim razie proszę państwa, przystępujemy do wyboru zastępców przewodniczą-

cego Komisji. Proponuję, żeby dokonać wyboru pięciu wiceprzewodniczących Komisji 
Finansów Publicznych. 
Przystępujemy do zgłaszania kandydatur. Bardzo proszę, panie pośle. 

Poseł Dariusz Rosati (KO):
Pani marszałek, koleżanki i koledzy, chciałbym zgłosić kandydaturę pani poseł Krystyny 
Skowrońskiej  na stanowisko wiceprzewodniczącego Komisji  Finansów Publicznych. 
Pani poseł Skowrońska jest doskonale wszystkim znana. Jest posłem od 2001 r. Znana 
jest oczywiście z jak najlepszej strony. Była już przewodniczącą i wiceprzewodniczącą 
Komisji Finansów Publicznych.  Jest  osobą doświadczoną  i daje  gwarancję  sprawnej 
i skutecznej pracy w prezydium Komisji Finansów Publicznych. 
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Marszałek Sejmu Elżbieta Witek:
Dziękuję bardzo. Czy pani poseł Skowrońska wyraża zgodę. 

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Tak, wyrażam. Tym państwu posłom, którzy ze mną pracowali, obiecuję, że będę mniej 
mówić. 

Marszałek Sejmu Elżbieta Witek:
Bardzo dziękuję pani poseł, także za tę deklarację. Teraz zgłaszamy kolejnych kandyda-
tów. Panie pośle, bardzo proszę. 

Poseł Marcin Kierwiński (KO):
Dziękuję, pani marszałek. Chciałbym zgłosić panią poseł Izabelę Leszczynę, która jest 
doskonale znana. Myślę, że nie trzeba uzasadniać. To bardzo dobry wybór. 

Marszałek Sejmu Elżbieta Witek:
Dziękuję. Czy pani poseł wyraża zgodę? 

Poseł Izabela Leszczyna (KO):
Tak, wyrażam zgodę i niczego nie obiecuję. 

Marszałek Sejmu Elżbieta Witek:
Dziękuję bardzo. Może to lepiej niczego nie obiecywać, pani poseł, rzeczywiście. Bardzo 
proszę, kolejne kandydatury. Pan poseł Kowalczyk, proszę. 

Poseł Henryk Kowalczyk (PiS):
Pani marszałek, zgłaszam na wiceprzewodniczącą Komisji panią poseł Gabrielę Masłow-
ską. 

Marszałek Sejmu Elżbieta Witek:
Czy pani poseł jest obecna? 

Poseł Henryk Kowalczyk (PiS):
Wyraziła zgodę. Pani poseł Gabriela Masłowska jest znana wszystkim, którzy praco-
wali tutaj w poprzednich latach. Pracuje w Komisji Finansów Publicznych od 2005 r. 
Jest doświadczona. Zgłaszam również pana posła Andrzeja Kosztowniaka. Pan poseł był 
członkiem Prezydium Komisji Finansów Publicznych w poprzednich latach. To doświad-
czony  samorządowiec  i parlamentarzysta.  Zgłaszam  również  pana  posła  Tadeusza 
Cymańskiego. To doświadczony parlamentarzysta i członek Komisji Finansów Publicz-
nych. Dziękuję bardzo. 

Marszałek Sejmu Elżbieta Witek:
Dziękuję bardzo. Czy państwo posłowie wyrażają zgodę? Proszę państwa, w związku 
z tym będziemy głosować łącznie według takich samych zasad, jak poprzednio „kto jest 
za, kto przeciw, kto się wstrzymał”. 
W takim razie kto z państwa jest za tym, żeby wiceprzewodniczącymi Komisji Finan-

sów Publicznych zostały następujące osoby: pani poseł Gabriela Masłowska, pan poseł 
Andrzej Kosztowniak, pan poseł Tadeusz Cymański, pani poseł Izabela Leszczyna, pani 
poseł Krystyna Skowrońska, proszę podnieść rękę do góry. Kto jest za? (45) Dziękuję 
bardzo. Kto jest przeciw? (0) Pani poseł, pani jest przeciw? Kto się wstrzymał? (0). 
Jednogłośnie. Wszystkim państwu bardzo serdecznie dziękuję i wszystkim państwu 

bardzo serdecznie gratuluję. 
Pan poseł Henryk Kowalczyk prosi jeszcze o głos. Proszę bardzo. 

Poseł Henryk Kowalczyk (PiS):
Pani marszałek, szanowni państwo posłowie, dziękuję za powierzenie mi funkcji prze-
wodniczącego Komisji Finansów Publicznych. Postaram się moje doświadczenie w pracy 
w tej Komisji w czasie kilku kadencji wykorzystać do sprawnego przeprowadzania obrad. 
Komisja Finansów Publicznych jest najbardziej zapracowaną komisją. Chcielibyśmy, żeby 
ta praca była pracą bardzo merytoryczną i żeby to, co będziemy opracowywali na tej sali 
i w innych miejscach, było przede wszystkim z pożytkiem dla Polski, dla jej finansów. Mam 
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nadzieję, że ta dyskusja będzie bardzo merytoryczna i również ze względu na to, że posie-
dzeń komisji jest bardzo dużo, będzie taka samodyscyplinująca się. Bardzo dziękuję. 

Marszałek Sejmu Elżbieta Witek:
Bardzo dziękuję. Chciałabym wszystkim państwu serdecznie pogratulować. Życzę owoc-
nej pracy w Komisji. 
Zamykam posiedzenie Komisji. Dziękuję bardzo. 


